
Protokoll fört vid Bunge Sockenförenings styrelsemöte 2023-10-10 

kl. 10.00 – 11.30 i Träffpunktens lokaler  

 

Närvarande: Carina Björklund, Eva Fohlström, Tomas Grahn, Anita Skarphagen, 

Kenneth Skarphagen och Gullbritt Thorsell.  

 

Frånvarande: Pelle Fahlén och Anna Nilsson Ekroth.  

 

1. Ordförande Kenneth Skarphagen förklarade dagens möte öppnat.  

 

2. Dagordningen föredrogs och godkändes med tillägg under punkten Övrigt. 

 

3. Föregående protokoll godkändes och lades till handlingarna. 

 

4. Ekonomi 

Ekonomiskt saldo idag är 94 688 kronor. Inkluderar då inkommande bidrag till vår 

kommande sockenbok. 

113 st. har hittills betalat medlemsavgift för år 2023.  

  

5. Utvärdering möte med Trafikverket 

Vårt möte den 20 september med Trafikverket angående tänkta åtgärder vid 

Strandvägen, delen mellan Sundsvägen och strax bortom Haltarvevägen i 

Fårösund, lockade 22 deltagare. Trafikverkets representant Bob Kolmodin 

informerade om åtgärderna och lyssnade på synpunkterna från mötesdeltagarna. 

Det blev ett mycket positivt möte. Bob Kolmodin skickade efteråt sina noteringar 

från mötet, som vi vidarebefordrade till deltagarna. 

 

6. Ansökan om områdesbeslut/hastighetsbegränsning 

Som ett resultat av mötet med Trafikverket kommer Kenneth att utforma en 

skrivelse till Regionen och begära att Fårösund ska betraktas som ett särskilt 

område, där hastigheten begränsas till 40 km/tim (med undantag för Stuxvägen 

fram till skolan, där det råder hastighetsbegränsning med 30 km/tim). Textförslag 

skickas först till övriga i styrelsen för synpunkter. Texten läggs sedan ut på 

hemsidan med begäran om synpunkter/kommentarer senast ett visst datum. På 

Facebook lägger vi ut en ”flash” om att man kan gå in på hemsidan och läsa/lägga 

synpunkter. Därefter skickas skrivelsen till Regionen. 

 

7.  Kommande aktiviteter 

I samband med Bungedagen den 28 oktober 2023 kommer vi i föreningen ha ett 

bord som vi bemannar hela dagen.  Vi visar också upp oss genom en 

utställning/collage med bilder m.m. för att uppmärksamma besökande om vilka 

aktiviteter m.m. som Bunge Sockenförening gör under ett år.  Anna ansvarar. De i 



styrelsen som har möjlighet att ställa upp och hjälpa till med t.ex. att ta hand om 

utställare bör vara på plats i god tid. 

 

8.  Årets Bungebo 

Styrelsen beslutade idag om vem av de nominerade som skall få utmärkelsen Årets 

Bungebo. Diplomet utformas av Kenneth som skickar sitt förslag till övriga i 

styrelsen för synpunkter. Pokal har beställts av Gullbritt och levererats. Den 

överlämnas till vederbörande på Bungedagen den 28 oktober. 

 

9. Tältet 

– Gullbritt har skrivit ett förslag till ett formulär att användas när vi hyr ut vårt 

inköpta tält.   Kenneth och Anita redigerar om det till ett snyggare formulär. 

Uppmärkning av tält och väska kan göras med särskild väderbeständig penna.  

Därefter skriver vi en informationstext och lägger ut på hemsidan att tältet nu kan 

hyras för användning inom Bunge socken.  

 

10.  Fårösunds utveckling 

– Frågan kring arbetet med en gemensam hemsida för föreningar inom Bunge 

socken kvarstår. Man har tanken att ha en huvudansvarig som lägger in 

information om kommande aktiviteter och att skapa flera alternativ till praktisk 

hjälp över föreningsgränserna m.m. med syfte att vara en paraplyorganisation för 

alla föreningar i socknen. Kan innebära att det blir Bunge Sockenförenings 

uppdaterade hemsida som blir denna gemensamma hemsida eller kan eventuellt i 

förlängningen innebära att vår hemsida försvinner om annan hemsida etableras. 

– Möte har hållits som har resonerat om diverse frågor kring den kommande 

Nationalparken Bästeträsk som invigs 2025. Man kan förvänta sig stor 

tillströmning av besökande som räknar med ett utbud av olika aktiviteter och 

service av olika slag. Kan betyda stora möjligheter till arbetstillfällen. Företag och 

föreningar bör involveras i detaljplaneringen av nationalparken. Tomas är en 

ingångsperson från vår förening. 

 

11. Nyhetsbrev 

– Nyhetsbrev har kommit från Sveriges Hembygdsförbund och Vuxenskolan.  

Regeringen har presenterat neddragningar på bidragen till studieförbundens 

verksamhet, vilket kommer att ha en betydande och kännbar inverkan på det utbud 

som studieförbunden erbjuder. Förutom att deras verksamhet kommer att innebära 

högre avgifter till föreningar och enskilda är det också ett stort hot mot 

folkbildningen i Sverige. 

 

12. Inkomna och utgående skrivelser 

Inga skrivelser finns att redovisa. 

 

 



13. Hemsida 

– Antalet besökande på vår hemsida har sedan förra styrelsemötet varit 2 700 i 

genomsnitt per månad.   

 

14. Sockenboken 

– Arbetet med Sockenboken fortsätter med ytterligare några möten innan materialet 

kan lämnas till tryckning. 

 

15. Övrigt  

– Vi beslutade att skänka 1 000 kronor till insamlingen Världens barn. 

 

16.  Nästa styrelsemöte blir tisdagen den 14 november 2023 kl. 10.00 i 

Träffpunktens lokaler i Fårösund. Eva bokar lokal. 

  

17. Mötet avslutades. 

 

Vid protokollet    Justeras 

 

 

 

Gullbritt Thorsell   Kenneth Skarphagen 


